

ANNOUNCEMENT OF THE OPENING OF NOMINATIONS FOR MEMBERSHIP ON THE BOARD OF DIRECTORS OF DUBAI ELECTRICITY AND WATER AUTHORITY PJSC (“DEWA” or the “Company”)

The Company's Board of Directors is pleased to inform the shareholders about the opening of nomination for membership on the Board of Directors. The nomination period will run from Friday, 28/2/2025 to Monday, 10/3/2025. Eligible shareholders may nominate themselves for Board membership via an application submitted physically to the Company's Investor Relations department, which is located on the 3rd floor at its main headquarters located in Shiekh Rashed Road, Umm Hurair 2, in the Emirate of Dubai or electronically to dewainvestors@dewa.gov.ae

The application must include a brief introduction of the applicant and the type of the membership for which he wishes to be nominated (executive member, non-executive member, independent member). **The application form and the associated requirements have been publicly released to the financial market and to DEWA's investor relations website, and follow this notification in English & Arabic.**

<https://www.dewa.gov.ae/investor-relations/announcements>

General Conditions:

- The number of members to be elected to the Board of Directors is 11
- The nomination period will last for (10) days from the date of the announcement, in accordance with the requirements of Article (9) of the Chairman of the Securities and Commodities Authority's Board of Directors' Decision No. (3/Chairman) of 2020 Approving the Joint Stock Companies Governance Guide, as amended from time to time.
- Candidates should meet the conditions set out in Federal Decree-Law No. 32 of 2021 on Commercial Companies and the Chairman of the Authority's Board of Directors' Decision No. (3/Chairman) of 2020 Approving the Joint Stock Companies Governance Guide, as amended, and the Company's articles of association, as amended from time to time.
- The nomination application must be accompanied by the documents referred to in Article (10) of the Chairman of the Authority's Board of Directors' Decision No. (3/ Chairman) of

إعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع (الهيئة أو الشركة)

يسر مجلس إدارة الشركة أن يطلع المساهمين على فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة، حيث تبدأ فترة الترشح من يوم الجمعة الموافق 2025/2/28 وحتى يوم الاثنين الموافق 2025/3/10. ويمكن للمساهمين المؤهلين ترشيح أنفسهم لعضوية مجلس الإدارة من خلال تقديم طلب شخصي إلى إدارة علاقات المستثمرين بالشركة، في الطابق الثالث بمقرها الرئيسي في شارع الشيخ راشد، أم هيرير 2، بإمارة دبي، أو إلكترونياً عبر البريد الإلكتروني dewainvestors@dewa.gov.ae يجب أن يتضمن الطلب مقدمة موجزة عن مقدم الطلب ونوع العضوية التي يرغب في الترشيح لها (عضو تنفيذي، عضو غير تنفيذي، عضو مستقل). ويتوافر نموذج الطلب والمستندات المطلوبة لدى السوق المالي وعلى الموقع الإلكتروني لإدارة علاقات المستثمرين التابعة لهيئة كهرباء ومياه دبي.

<https://www.dewa.gov.ae/investor-relations/announcements>

الشروط العامة:

- عدد الأعضاء الذين سيتم انتخابهم لمجلس الإدارة 11 عضواً
- مدة الترشح (10) أيام من تاريخ الإعلان، وفقاً لمتطلبات المادة (9) من قرار رئيس مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (3/ر.م) لسنة 2020 بالموافقة على دليل حوكمة الشركات المساهمة، حسبما يتم تعديله من وقت لآخر.
- يجب أن يستوفي المرشحون الشروط المنصوص عليها في المرسوم بقانون اتحادي رقم 32 لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية وقرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020 بالموافقة على دليل حوكمة الشركات المساهمة، وتعديلاته، والنظام الأساسي للشركة، حسبما يتم تعديله من وقت لآخر.
- يجب أن يكون طلب الترشيح مصحوباً بالمستندات المشار إليها في المادة (10) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020، حسبما يتم تعديله من وقت لآخر. ويتوافر نموذج الطلب والمستندات المطلوبة لدى السوق المالي وعلى الموقع الإلكتروني لإدارة علاقات المستثمرين التابعة لهيئة كهرباء ومياه دبي.
- بمجرد انتهاء فترة الترشيح، لا يمكن للمرشح نقل ترشيحه لشخص آخر.

<https://www.dewa.gov.ae/investor-relations/announcements>



2020, as amended from time to time. **The application form and the associated requirements have been publicly released to the financial market and to DEWA's investor relations website.**

<https://www.dewa.gov.ae/investor-relations/announcements>

5. Once the nomination period has closed, candidates cannot transfer their candidacy to others.
6. The Company will publish the names of the candidates and their nomination data on the Company's website
<https://www.dewa.gov.ae/investor-relations/announcements> on 11/3/2025
7. The Securities and Commodities Authority and the Market will be provided with the list of candidates' names after the nomination period is closed.

6. ستنشر الشركة أسماء المرشحين وبيانات ترشيحهم على الموقع الإلكتروني للشركة
<https://www.dewa.gov.ae/investor-relations/announcements> بتاريخ 2025/3/11

7. سيتم تزويد هيئة الأوراق المالية والسلع والسوق بقائمة أسماء المرشحين بعد إغلاق فترة الترشيح

Dubai Electricity and Water Authority PJSC (“DEWA”)

Nomination for Board Membership Form

Instructions: Please fill out this form and submit the same along with the associated attachments to dewainvestors@dewa.gov.ae

First Name:

Family Name:

Nationality:

Gender (Male or Female):

Board Seat Applied For
(please check only one):

Executive Director	Non Executive Director	Independent Director (please sign the attached declaration in Annexure A)

No.	Description		Digital Signature / Other
1.	I confirm and undertake to comply with all applicable provisions of Federal Decree By Law No 32 of 2021 on Commercial Companies as amended from time to time, its executive decisions, the Chairman of the Authority’s Board of Directors’ Decision No. (3/ Chairman) of 2020 of the Securities & Commodities Authority and its amendments and the Company’s Articles of Association, and will exert the due diligence of a prudent professional person during the performance of my duties.	✓	Signature:
2.	I confirm that I satisfy the requirements of Federal Decree-Law No. (32) of 2021 regarding Commercial Companies and the decision of the Chairman of	✓	Signature



	SCA's Board of Directors No. (3/RM.) of 2020 concerning the Approval of Joint Stock Companies Governance Guide and its amendments. In particular, I confirm that no bankruptcy ruling or arrangement of conciliation against bankruptcy was issued against me.		
3.	I have attached a copy of my CV as part of my nomination	✓	Current copy of the CV must be in PDF, and attached
4.	I have attached a police clearance certificate which is issued & authenticated by an official authority in the relevant emirate of the UAE	✓	Certificate must be in PDF, and attached. Certificate must not be older than 90 days preceding this application
5.	I have read the Articles of Association of DEWA, which is disclosed on the DFM website or DEWA's website	✓	Signature:
6.	I confirm that this submission is a declaration of acceptance of the nomination, commitment to the Companies Law, and to DEWA's company's bylaws and resolutions. In the event that I am accepted, I pledge to diligently perform my duties	✓	Signature:
7.	I have attached a copy of my Passport	✓	Current copy of the Passport must be in PDF, and attached
8.	I have attached a copy of my Emirates ID (if available)	✓	Current copy of the front and back of Emirates ID must be in PDF, and attached (if available)
9.	I have attached a statement of the names of companies and corporations which I work for or serve as a Board member therein, as well as any other works I perform that directly or indirectly constitutes competition to DEWA.	✓	Must be in PDF, and attached (if applicable)
10.	I understand that if this form and above mentioned documents are not submitted during the members of the Board of Directorship nomination period, the nomination request shall be considered null and void.	✓	Signature:



هيئة كهرباء ومياه دبي (ش.م.ع.) نموذج ترشيح لعضوية مجلس الإدارة

التعليمات:

يرجى تعبئة هذا النموذج وإرفاق المستندات المطلوبة، ثم إرساله إلى البريد الإلكتروني dewainvestors@dewa.gov.ae

الاسم الأول:

اسم العائلة:

الجنسية:

الجنس (ذكر / أنثى):

مقعد مجلس الإدارة الذي ترغب في التقديم عليه

(يرجى تحديد خيار واحد فقط)

عضو تنفيذي	عضو غير تنفيذي	عضو مستقل (يرجى التوقيع على الإقرار المرفق)

رقم	الوصف	التوقيع الإلكتروني / آخر
1.	أؤكد وأتعهد بالامتثال لجميع الأحكام المعمول بها وفقاً للمرسوم بقانون اتحادي رقم (32) لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية وتعديلاته، وكذلك القرارات التنفيذية الصادرة بموجبه، وقرار رئيس مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (3/ر.م) لسنة 2020 وتعديلاته، إضافة إلى النظام الأساسي للشركة. كما أتعهد ببذل العناية الواجبة، وبما يليق بمهنية وحكمة أثناء أداء جميع واجباتي ومسؤولياتي.	التوقيع: ✓
2.	أقر بأنني أستوفي جميع المتطلبات المنصوص عليها في المرسوم بقانون اتحادي رقم (32) لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية، وقرار رئيس مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (3/ر.م) لسنة	التوقيع: ✓

		2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة وتعديلاته. كما أقر بشكل خاص بأنه لم يصدر بحقي أي حكم إفلاس أو ترتيب لصالح واق من الإفلاس.	
يجب إرفاق نسخة محدثة عن السيرة الذاتية بصيغة بي دي إف (PDF).	✓	أرفقت نسخة من سيرتي الذاتية كجزء من عملية الترشيح الخاصة بي.	3.
يجب أن تكون الشهادة المرفقة بصيغة (PDF)، وألا يكون مر على تاريخ إصدارها أكثر من 90 يوماً.	✓	أرفقت شهادة حسن سيرة وسلوك صادرة ومصدقة من قبل الجهة الرسمية في الإمارة المعنية في دولة الإمارات العربية المتحدة.	4.
التوقيع:	✓	قرأت النظام الأساسي للهيئة المنشور على الموقع الإلكتروني لكل من سوق دبي المالي وهيئة كهرباء ومياه دبي.	5.
التوقيع:	✓	أؤكد أن تقديم هذا الطلب يُعد بمثابة إعلان بقبولي الترشح لعضوية مجلس الإدارة والتزامي بقانون الشركات والنظام الأساسي للشركة وقراراتها. وفي حال قبول طلبي، أتعهد بأداء جميع واجباتي بكل جدية وإخلاص.	6.
يجب إرفاق نسخة حديثة عن جواز السفر بصيغة بي دي إف (PDF).	✓	أرفقت نسخة من جواز السفر الخاص بي.	7.
يجب إرفاق نسخة حديثة عن الوجهين الأمامي والخلفي لبطاقة الهوية الإماراتية (إن وجدت) بصيغة بي دي إف (PDF).	✓	أرفقت نسخة عن بطاقة الهوية الإماراتية الخاصة بي (إن وجدت)	8.
يجب أن يكون الملف بصيغة بي دي إف (PDF) (إن كان ينطبق).	✓	أرفقت بياناً بأسماء الشركات والمؤسسات التي أعمل بها أو التي أشارك في عضوية مجالس إدارتها، بالإضافة إلى أي أعمال أخرى أزاولها وتكون، بشكل مباشر أو غير مباشر، منافسة للهيئة.	9.
التوقيع:	✓	إنني على دراية بأنه في حال عدم تقديم هذا النموذج والمستندات المطلوبة خلال فترة ترشيح أعضاء مجلس الإدارة، فإن طلب الترشيح سيُعتبر لاغياً.	10.

Annexure A

Please complete only if you have nominated yourself as an independent board member

Dubai Electricity and Water Authority PJSC

PO Box 564

Dubai, UAE

Date:

Declaration: Independence and No Conflicts

Dear Sir/Madam,

I, _____, hereby confirm that I satisfy the requirements of nomination as an independent director for Dubai Electricity and Water Authority PJSC (“**the Company**”) Board in accordance with the terms of Article 19 of Chairman of Authority’s Board of Directors’ Decision No. (3/R.M) of 2020 Concerning the approval of the Joint Stock Companies Governance Guide and its amendments (“**CGR**”) (the relevant confirmations are set out in full in Annexure B of this letter).

I also hereby confirm that neither I nor any of my immediate family members is an executive of the Company, and that I do not have any existing, or in so far as I am aware potential, conflicts of interest in connection with my applied role as an Independent Board Member of the Company.

Yours faithfully,

Name:

Date:



ملحق (أ)

يرجى إكمال هذا النموذج فقط إذا كنت قد رشحت نفسك كعضو مستقل في مجلس الإدارة

هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع

ص.ب 564

دبي، الإمارات العربية المتحدة

التاريخ:

إقرار: الاستقلالية وعدم تضارب المصالح

السادة الكرام،

أؤكد أنا، بموجب هذا الإقرار، أنه تتوافر في متطلبات الترشيح كعضو مستقل لمجلس إدارة هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع ("الشركة") وفقاً لأحكام المادة 19 من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020 بشأن الموافقة على دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة وتعديلاته (جميع التأكيدات ذات الصلة مرفقة في الملحق (ب) مع هذه الرسالة).

كما أؤكد أنني، أو أي من أفراد أسرتي المباشرين، لا نشغل أي منصب تنفيذي في الشركة، وأنتني، حسب علمي، لا أواجه أي تضارب مصالح قائم أو محتمل يتعلق بمنصبي كعضو مستقل في مجلس إدارة الشركة.

وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير،

الاسم:

التاريخ:



Annexure B

Confirmations of independence as per the CGR

- The independence test of the CGR requires that each Board Member confirms the following:
 - Confirmation that a Board Member or any of his/her first and second-degree relatives does not work or has not worked at the Senior Executive Management of the Company or its Parent Company or its Subsidiary Company during the two years preceding his/her nomination for the Board membership.
 - Confirmation that a Board Member or any of his/her first-degree relatives does not have a direct or indirect interest in the contracts and projects of the Company or its subsidiary companies (and has not during the last two years) where the total sum of such Transactions exceeds (5%) of the Company's paid capital or the amount of five million Dirhams or its equivalent amount in a foreign currency (whichever is the lesser of the two), unless such relationship is part of the nature of the Company's business and involves no preferential terms.
 - Confirmation that a Board Member does not work or has not worked for the Company or its Subsidiary Company prior to the date of occupying a seat on the Board of Directors.
 - Confirmation that a Board Member does not work for or is not a partner in a Company that performs consulting works for the Company or any of its Parent Company, Subsidiary Company, sister, or Affiliate Companies (or has during the last two years).
 - Confirmation that Board Member has not entered into personal services contracts with the Company or any of its Parent Company, Subsidiary Company, Sister, or Affiliate Companies during the last two years.
 - Confirmation that a Board Member is not directly engaged in a non-profit organization that receives sizeable finances from the Company or its Subsidiary Companies.
 - Confirmation that a Board Member or any of his/her relatives is not a partner or employee of the Company's auditor, and the Board Member was not a partner or employee of the Company's auditor during the two years preceding his/her occupying a seat in the Board of Directors.
 - Confirmation that a Board Member and/or any of his/her minor children do not own (10%) or more of the Company's capital.
 - Confirmation that a Board Member has not been selected for a fourth consecutive term (since the Company was converted to a public joint stock company).
- Defined terms set out above that have not been otherwise defined in this letter have the meanings given to them in the CGR.

ملحق (ب)

تأكيدات الاستقلالية وفقاً لدليل الحوكمة والقواعد التنظيمية

- يتطلب اختبار الاستقلالية وفقاً لدليل الحوكمة والقواعد التنظيمية أن يؤكد كل عضو مجلس إدارة ما يلي:
 - التأكيد على أن عضو مجلس الإدارة أو أي من أقاربه من الدرجة الأولى والثانية لا يعمل أو لم يعمل في الإدارة التنفيذية العليا للشركة أو شركتها الأم أو الشركات التابعة خلال العامين السابقين لترشيحه لعضوية مجلس الإدارة.
 - التأكيد على أن عضو مجلس الإدارة أو أي من أقاربه من الدرجة الأولى ليس له مصلحة مباشرة أو غير مباشرة في عقود ومشاريع الشركة أو الشركات التابعة لها (ولم يكن له مصلحة خلال العامين الماضيين) والتي يتجاوز فيها مجموع تلك المعاملات (5%) من رأس مال الشركة المدفوع أو مبلغ خمسة ملايين درهم أو ما يعادله بالعملة الأجنبية (أيهما أقل)، ما لم تكن هذه العلاقة جزءاً من طبيعة عمل الشركة ولا تنطوي على شروط تفضيلية.
 - التأكيد بأن عضو مجلس الإدارة لا يعمل أو لم يعمل لدى الشركة أو الشركات التابعة لها قبل تاريخ شغله لمقعد في مجلس الإدارة.
 - التأكيد بأن عضو مجلس الإدارة لا يعمل أو ليس شريكاً في شركة تقوم بأعمال استشارية للشركة أو الشركة الأم أو الشركات الفرعية أو الشقيقة أو الشركات التابعة (أو قام بذلك خلال العامين الماضيين).
 - التأكيد بعدم دخول عضو مجلس الإدارة في عقود خدمات شخصية مع الشركة أو الشركة الأم أو الشركات الفرعية أو الشقيقة أو الشركات التابعة خلال العامين الماضيين.
 - التأكيد بعدم مشاركة عضو مجلس الإدارة بشكل مباشر في منظمة غير ربحية تتلقى تمويلات كبيرة من الشركة أو الشركات التابعة لها.
 - التأكيد بأن عضو مجلس الإدارة أو أي من أقاربه ليس شريكاً أو موظفاً لدى مراقب حسابات الشركة، وأنه لم يكن شريكاً أو موظفاً لدى مراقب حسابات الشركة خلال العامين السابقين لتوليهِ عضوية مجلس الإدارة.
 - التأكيد أن عضو مجلس الإدارة و/أو أي من أبنائه القصر لا يملكون (10%) أو أكثر من رأس مال الشركة.
 - التأكيد بعدم اختيار عضو مجلس إدارة لفترة رابعة متتالية (منذ تحويل الشركة إلى شركة مساهمة عامة).
- المصطلحات المحددة أعلاه، والتي لم يتم تعريفها بشكل آخر في هذه الرسالة، تشير إلى المعاني المحددة لها في لوائح حوكمة الشركات.

Public Releases

All of DEWA's public releases can be found at DEWA's website: <https://www.dewa.gov.ae/en/investor-relations> or on DFM's website <https://www.dfm.ae/en/issuers/listed-securities/securities/company-profile-page?id=DEWA>

Contacts & Clarifications

Please contact: dewainvestors@dewa.gov.ae

About Dubai Electricity and Water Authority PJSC

DEWA was created in 1992 as a result of the merger of the Dubai Electricity Company and the Dubai Water Department. DEWA is the exclusive electricity and water utility provider in Dubai. DEWA was listed on the Dubai Financial Market in April 2022. DEWA's attractive business profile, as viewed by investors, has led to the historic success of this public listing that attracted US\$ 85 billion demand and 37 times oversubscription. The Group generates, transmits and distributes electricity and potable water to end users throughout Dubai. DEWA owns 56% of Empower, currently the world's largest district cooling services provider by connected capacity, and owns, manages, operates and maintains district cooling plants and affiliated distribution networks across Dubai. The Group also comprises a number of other businesses including Mai Dubai, a manufacturer and distributor of bottled water, Digital DEWA, a digital business solutions company, and Etihad ESCO, a company focused on the development and implementation of energy efficient solutions. To learn more, visit <http://www.dewa.gov.ae>

الإصدارات العامة

يمكن الاطلاع على جميع الإصدارات العامة الخاصة بهيئة كهرباء ومياه دبي على الموقع الإلكتروني للهيئة - <https://www.dewa.gov.ae/ar-AE/investor-relations>

أو الموقع الإلكتروني لسوق دبي المالي - <https://www.dfm.ae/ar-issuers/listed-securities/securities/company-profile-page?id=DEWA>

للتواصل:

للاقات المستثمرين، يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني

dewainvestors@dewa.gov.ae

نبذة عن هيئة كهرباء ومياه دبي:

تم إنشاء هيئة كهرباء ومياه دبي في عام 1992 نتيجة اندماج شركة كهرباء دبي ودائرة مياه دبي. ومنذ ذلك الحين، أصبحت الهيئة المزود الحصري لخدمات الكهرباء والمياه في دبي، وتم إدراجها في سوق دبي المالي في شهر إبريل 2022. وساهمت إنجازات الهيئة في جذب المستثمرين وتحقيق النجاح التاريخي لإدراج أسهم الشركة، حيث بلغت قيمة الطلب الإجمالي على أسهم الهيئة 85 مليار دولار أمريكي وفاقته طلبات الاكتتاب الأسهم المعروضة بواقع 37 مرة. وتعمل الهيئة على إنتاج ونقل وتوزيع الكهرباء والمياه إلى المستهلكين في جميع أنحاء الإمارة. وتمتلك هيئة كهرباء ومياه دبي نسبة 56% في مؤسسة الإمارات لأنظمة التبريد المركزي (إمباور)، أكبر مزود لخدمات تبريد المناطق في العالم حالياً من حيث القدرة المتصلة. وتمتلك إمباور وتتولى إدارة وتشغيل وصيانة محطات تبريد المناطق وشبكات التوزيع التابعة لها في مختلف أنحاء إمارة دبي. وينضوي تحت مظلة المجموعة عددٌ من الشركات التابعة ومنها شركة إنتاج وتوزيع المياه المعبأة "ماي دبي"، وشركة "ديوا الرقمية"، الذراع الرقمي للهيئة والمختصة بتقديم الحلول الرقمية للشركات، وشركة الاتحاد لخدمات الطاقة (اتحاد إسكو)، المختصة بتطوير ونشر حلول تحسين كفاءة استهلاك الطاقة.

لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني <https://www.dewa.gov.ae>